



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة Date: 22-12-2021 02:15:53 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: 2021-12-22 02:15:53 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>الصناعات البتروكيماوية الوسيطة announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 21-12-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2021-12-21</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>Date: 22/12/2021 Number : 12/197/2021 Messrs. Securities Commission Messrs. Amman Stock Exchange Disclosure Department Please note that the personal right claim list was submitted according to the public right lawsuit in Case No. (888/2021) In front of the Amman Criminal Court, against of some former board members, account auditors, financial managers and former accountants, to claim compensation against the losses to the company in the amount of 2,800,000 (two million eight hundred thousand JD) plus other added, . attorney expenses and legal interest</p>	<p>التاريخ: 2021/12/22 الرقم: 2021/197/12 السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين ,, السادة بورصة عمان المحترمين ,,, دائرة الإفصاح تحية وبعد يرجى العلم بأنه تم تقديم لائحة الادعاء بالحق الشخصي تبعا لدعوى الحق العام بالقضية رقم (2021/888) لدى محكمة جنايات عمان , في مواجهة بعض أعضاء مجلس الإدارة السابقين ومدقق الحساب والمدراء الماليين والمحاسبين السابقين , للمطالبة بالتعويض عن الضرر اللاحق بالشركة بمبلغ 2,800,000 (مليونين وثمانمائة ألف دينار) مع الرسوم واتعاب المحاماة والفائدة القانونية .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Manar Ekbarieh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Manar Ekbarieh</p>